
BRM-0063-2/43/04

PRoroKón xn $/04
Z POSIEDZEI{IA KOMISJI REWTZYJNEJ

W DI{IU 08 listopada 2004 roku.

Kornisja RewizyjnarozpoczEla posiedzenie o godzinie 12.00 w skladzie
wg listy obecnoSci stanowi4cej zat4cmlk do niniejszego protokolu, wg
nastgpuj 4cego porzEdku :

1. Kontrola kosztów funkcjonowania ZBM.
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Sprawy róZne.

Przewodnrczqcy przyrvital wszystkich radnych i przybylych na posiedzenie
goéci: kierownikaZB}l4 S. Jacha, p. Przewodnicz4c4E. Wiéniewsk4 Bunnistrza
J. WoZniaka,atak2e p. Skarbnik B. Ciepluch.

Przewodn iczqcy na poczqtku postawil wnio sek:

WNIOSEK I

,,Wnioskuie o orzekazanie Srodków z realizacii budowv chodniku nu
osrodzenie boisku (15 tví zll w Skroniowie"

ZazS Przeciw:0 Wstrzym:0

Jednogloénie przyjEty

Ad.2

Poz" 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza rnipdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 8.
Uchwala w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy JQdrzejów na 2004 rok.

P. Skarbnik zreferowala uzasadnienie do Projektu Uchwaly.
Komisja uwag nie wniosla

Poz 9.
Uchwala .w sprawie zaciqgnipcia pozyczki z Wojewódzkiego Fnnduszn
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie



inwestycji pn. ,,Budowa kanalizacli sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w
Jgdrzejowie".

P. Skarbnik wyjaSnlla,2e w budzecie znajduj4 sig érodki na ten cel, jednak jest

mozliwoSc zaciqgnigcia kredytu i otrzymania 25oA umorzenia, z tego wzglpdu
wydaje siE to celowe. Przewodniczqcy zapytal p. Skarbnik ile w tyrn roku bylo
pozyskanych pieniQdzy z zewnEtrz na inwestycje. Otrzymal odpowieü, 2e ze
zf,:raazqcych kwot bylo pozyskane 71 tyS zLnawagQ na Wysypisko.

Komisja uwag nie wniosla
Pon 10.
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr XXIII/234104 z dnia 26 sierpnia 2004r.
o wspóldzialaniu z gminami Spdziszów, Wodzislaw i Slupia Jgdrzejowska w
sprawie realizacji wspólnych inwestycji komunalnych wspólfinansowanych z
Fundusztr,,SpójnoSci".

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 11.
Uclrwala w sprawie wyralenia zgody na nabycie nieruchornoéci na rzecz

Grniny Jpdrzejów.
Komisja uwag nie wniosla

Poz" 12.
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego progranlu wspótpracy Gminy
Jpdrzejów z organizacjami pozarzqdowymi, osobami prawnymi i jednostkami
organizacyjnymi, októrych mowa w art. 3 ust. 2 i3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoSci poZytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

W kwestii Poz. 12 glos zabral p. Zimoch z Cechu Rzemiosl Róznych, który
przedstawil radnym swoj4 opinip na temat projektu uchwaty. Burmistrz
wyjaSnil, 2e projekt w tym brzmieniu byl podpisany i zatwierdzony przez Radcp
Prawn4 [IM, natorniast zamieszczony w zaL4czniku Program Wspólpracy tno2e
ulec, na wniosek radnych, zmianorn. NaleZy zastanowió sig, co gmina vznaje za
swoje priorytety (gdyz obszar wspólpracy ujpty jest w Ustawie i obejrnuje 24
obszary). Pan Zimoclt sugerowal, 2e Burmistrz powinien w kwestiach
dotycz4cych organizacli pozarzqdowych konsultowaó sip z nirni i zapraszaó je
na posiedzenia kornisji czy te2 sesje. Bunnistrz wyjaSnil, 2e nie do koúca jest to
wykonalne. Przewodniczqca E. WiSniewska odczytala zebranym podobne
uchwaly z Piúczowa i Kazimierzy Wielkiej by podkreSlió, 2e ustalanie
priorytetów powinno mieó na wzglpdzie specyfikp poszczególnych miast i to
nale?y do rady i Burmistrza. Radny S. Fiutek zapTrtal Burmistrza, czy skoro
rrstali sip priorytety to nie moZna realizowaó czegoí co wyniknplo w ci4gu roku,
a znajduje sig w pozostalych 24 dziedzinach. Otrzymal odpowied2, 2e jedno



drugiemu nie przeszkadza. Przewodniczqca dodala, 2e nale2y pamiqtac, 2e ,.
wspólpraca" to teZ forma ,, wspierania". Przewodniczqcy poprosil Radnych o
zajpcie stanowiska w tej sprawie- wykreSlió $4 p.2 czy teL coÉ do niego dopisaó.
Radni S. Baraúski, B. KróI, P. Smor4g opowiedzieli sig za skreSleniem,
natomiast radni K.Chalupka i S. Fiutek za pozostawieniem w obecnej formie.
Komisja postawila wniosek:

WNIOSEK II
,, Wnioskuiemv o skreílenie S4 o.2 z,,Rocznego Progrumu
Wspólorucv.. " furoiekt uchwuh nr. I 21 "

Za: 3 Przeciw: 2 úI/strzym:0

Wniosek przeglosowany

Na zakoúczenie Burmistrz podkreSlil, ze jesli organizacje pozarzEdowe oczekq4
pomocy od Grniny powinny same o to zabiegaé.

Przerwa godz. 13.20- 13.40

Po przerwie PrzewodnrszEca E. WiSniewska poinformowala zebranych
Radnych, ze kiedy byla Przewodnicz4cq Komisji Rewizyjnej rniala problem z
kontrolowanieln udzielanych przez gminE dotacji. Powiedziala, 2e prosila p.
Sekretarz, aby stosowna uchwala znalazla sig w porz4dku obrad na sesji. Jednak
rnialo to miejsce dwa miesi4ce temu i nic w tej sprawie nie zostalo osi4gnipte.
Uclrwala taka zobowiqzywalaby otrzymuj4cych dotacje do m.in. prowadzenia
odrpbnej dokumentacji dotycz4cej dotacji, która bylaby w kaZdej chwili
dostppna Kornisji Rewizyjnej. Komisja vznala postulaty p. Przewodniczqcel za
zasadne i postawila wniosek:
WNIOSEK III

,[,|¡nioskuiemy o worowadzenie na sesie grudniowu Ucltwuh w sorawie
okreíleniu trvbu oosteoowunia orzv udz.ieluniu dotucii oruz soosobu ich
rozliczania i kontroli"

J edno gloSnie prze glosowany

Btrrmistrz powiedzial 2e od przyszlego roku nie bEdzie dotacji i kwestie te
regulowaó bgdzie Uchwala o pozytku publicznym. Radny K. Chahrpka
podsurnowal" 2e na dziefi dzisiejszy dotacje istniej4 i naleiy to uregulowaó.

Komisja wigcej uwag nie wniosla



Poz 13.
Uchwala w sprawie przyjpcia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy
Jgdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Ad. 3
a) Przewodniczqcy odc4rtal pisrno od paú Równickich o wydzierZawienie

dzialki.
Przewodniczqcy zapytal Burmistrza czy jest rnoZliwoSó wyodrgbnienia tej
dzialki. Burmistrz odpowiedziat ,2e tak ale lepiej by bylo 2eby sobie zakupili tE
dzialkg. W zwiqzku z tym, ze podjgta jest uchwala o sprzedazy tej dzialki Radni
nic nie mog4 zrobié.

b) Pismo p. Pelki (dot. Przystanku na ul Barbary)

WNIOSEK IV
,, Przewodniczqcv h,nioskuie o powolanie komisii do zbuduniu moiliwoíci
roznatrzeniu i przvchvlenia sie do wttiosku p. Pelki"

wszyscy ZA
c) Pismo zPrzedszkola nr I
d) Pisrno sohysa z Brynicy Suchej

Ad. I
Glos zabral kierownik ZBM p. S. Jach.

Kierownik przybliZyL zebranyrn sytuacjg zakladu pocz4wszy od roku 1999. W
tym czasie zobowi4zania zakladu wzrosly do 900 tyí zl. Aby to przeciqó p.
kierownik wnosi o wlaSciwe dofinansowanie zakladu w roku nastgpnyrr.
Dotacja w wysokosci 100tyS zl jest niewystarczajqca. Burmistrz przedstawil
sytuacjp z punktu widzenia gminy. Powiedzial, 2e dotacje dla zakladu
przekazywane se tenninowo, w uchwale intencyjnej dotacja opiewala na 350
tyS, ale uchwala buüetu skorygowala tp kwotE. Burmistrz powiedzial, 2e
kierownik infonnowal, 2e odnotowuje 50 tyS deficyt co kwartal. Wynika to
glównie z nieptacenia czynszów. Kierownik wyjaSnll, 2e jego zobowi4zania
wynoszq 750 tyS zl, po ewentualnym odliczeniu 400 tyS spornych nale2noéci dla
Dafki Termiki zostaloby 350 tyé zl. Radny S. Baraúski zapSrtal, czy jest jakaS
moZliwoSt,by ZWiK umorzyl ZBM dlug. P. Skarbnik wyjaSnila,2e nie jest to
mo2liwe poniewaz ZwiK ma do zaplacenia grninie podatek ( odk4d amortyzacja
jest dla nich kosztem nigdy nie bgdq generowaó zysku). Skarbnik zapytala
kierownika, 2e skoro zatrudnia tyle osób to po co jeszcze dodatkowo zleca prace
firmom. Kierownik wyjaSnll, 2e niektórych prac pracownicy nie se w stanie
wykonaó, a place w jego zakladzie s4 bardzo male. Kierownik obiecal, ze



przedstawi realny budzet ( finansowy i przedrnrotowy) na przyszly rok, aby nie
zwigkszaó zadluaenta zakladu. Burrnistrz powiedzial, 2e nawet jeSli nie byloby
ZB}l4 to dlug i tak istnieje. Dodal,2e nalezy sig zastanowió jak pornóc ludziom,
którzy nie maje Srodków by plació za czynsz. Burrnistrz dodal, 2e mo2e
celowym byloby dofinansowanie substancji mieszkaniowej za poSrednictwem
opieki spolecznej. Kierownik S. Jach powiedzial, 2e je2eli sztywne wydatki
zakladu nie bgd4 refundowane to nic z tego nie bqdzie.

Przewodn iczqcy zakoiczyl posiedzeni e Kornisj i o godz. I 5.30

I)rotokolowqla:
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P rzew odniczqcy K o nt isj i Rew izyinel
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